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   R A D A   P O W I A T U 

N O W O S O L S K I E G O 
ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 
 

BR.0002.32.2021 

Nowa Sól, dnia 28 maja 2021 r. 

 

Protokół nr 32/2021 

z XXXII sesji VI kadencji  

Rady Powiatu Nowosolskiego z dnia 28 maja 2021 roku 

przeprowadzonej w formie wideokonferencji 

 

 

XXXII sesja Rady Powiaty Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r. poz. 920).  

• zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

• lista obecności - załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

O godz. 9:00 Przewodniczący obrad otworzył sesję i na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do 

podejmowania uchwał.  

Następnie Przewodniczący przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz 

Skarbnika i Sekretarza Powiatu. 

 

Ad. 2. 

Porządek obrad: 

  1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVI, XXVII, XXVIII, XIX sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinnie w roku 2020 oraz ocena 

zasobów pomocy społecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowej Soli w roku 2020. 

6. Informacja o realizacji zadań w roku 2020 w Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Nowej Soli. 

7. Informacja o dofinansowaniu spółek wodnych na terenie Powiatu Nowosolskiego w roku 

budżetowym 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Nowosolskiego z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2021–2035. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, stanowiącej własność Powiatu Nowosolskiego, w trybie przetargowym. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nowosolski 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowa Sól – Miasto. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Kochanowo i Lubięcińskim. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/183/2012 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 

w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli, dla którego 

Powiat Nowosolski pełni funkcję podmiotu tworzącego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej  

w Nowej Soli poprzez przeniesienie jej siedziby. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Branżowej Szkole II stopnia Nr 1  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego „Elektryk” w Nowej Soli. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Branżowej Szkole II stopnia Nr 2  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Marii Dąbrowskiej w Nowej Soli. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika uchwały nr XXX/204/2021 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2021. 

20. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

21. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3.  

Rada Powiatu Nowosolskiego 13 głosami „za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymuję się” 

przyjęła protokoły z XXVI, XXVII, XXVIII, XIX sesji Rady Powiatu. 

Ad. 4. 

Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowej Soli w roku 2020 /zał. nr 3/ oraz ocenę zasobów pomocy 

społecznej /zał. nr 4/. 

Ad. 5. 

Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Urzędu Pracy w Nowej Soli w roku 2020 /zał. nr 5/. 

Ad. 6.  

Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła informację o realizacji zadań w roku 2020  

w Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Nowej Soli /zał. nr 6/. 

Ad. 7. 

Rada Powiatu Nowosolskiego przyjęła informację o dofinansowaniu spółek wodnych 

na terenie Powiatu Nowosolskiego w roku budżetowym 2020 /zał. nr 7/. 

Radna Pani Bogumiła Gramza zapytała czy wiadomo dlaczego Gminna Spółka Otyń 

nie funkcjonuje. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Pani Marzena 

Gruchacz-Grzybek odpowiedziała, że nie wie dlaczego, nie otrzymała oficjalnej informacji. 
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Ad. 8. 

Rada Powiatu Nowosolskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Programu 

Współpracy Powiatu Nowosolskiego z organizacjami pozarządowymi w roku 2020 /zał. nr 8/. 

 

Ad. 9. 

Skarbnik Powiatu Pani Ewa Matyla zreferowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2021 rok /zał. nr 9/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (2 „za”, 3 „wstrzymuję się”). 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał czy wprowadzona reorganizacja w Starostwie 

będzie wpływała na zmiany w budżecie. 

W odpowiedzi Skarbnik poinformowała, że wprowadzone zmiany nie wpłynął na budżet. 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 13, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 5.  

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożyli: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „wstrzymuję się” 

o Pani Kubicka Zenobia – „wstrzymuję się”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/221/2021 (4-R) – załącznik nr 9a. 

Ad. 10. 

Skarbnik Powiatu Pani Ewa Matyla zreferowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2021–2035. /zał. nr 10/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (2 „za”, 3 „wstrzymuję się”). 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 13, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 5.  

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożyli: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „wstrzymuję się” 

o Pani Kubicka Zenobia – „wstrzymuję się”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/222/2021 (4-W) – załącznik nr 10a. 

Ad. 11.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, stanowiącej własność Powiatu Nowosolskiego, w trybie przetargowym (dz. nr 

471/2 przy ul. Witosa 18b w Nowej Soli) /zał. nr 11/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 
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Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 18, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/223/2021 – załącznik nr 11a. 

Ad. 12.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Nowosolski 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowa Sól – Miasto /zał. nr 12/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (2 „za”, 3 „wstrzymuję się”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 18, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 2.  

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/224/2021 – załącznik nr 12a.  

Ad. 13.  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Kochanowo i Lubięcińskim /zał. nr 13/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 18, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 1.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/225/2021 – zał. nr 13a. 

Ad. 14.  

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów /zał. nr 14/. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/226/2021 – zał. nr 14a.  

Ad. 15. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/183/2012 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 

w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli, dla którego 

Powiat Nowosolski pełni funkcję podmiotu tworzącego /zał. 15/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/227/2021 – zał. nr 15a.  

Ad. 16. 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej  

w Nowej Soli poprzez przeniesienie jej siedziby /zał. nr 16/. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Pan Grzegorz Zwarycz 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”).  

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/228/2021 – załącznik 16a.  
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Ad. 17.  

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Branżowej Szkole II stopnia Nr 1  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego „Elektryk” w Nowej Soli /zał. nr 17/. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Pan Grzegorz Zwarycz 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/229/2021 – załącznik 17a.  

Ad. 18. 

 Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Branżowej Szkole II stopnia Nr 2  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Marii Dąbrowskiej w Nowej Soli /zał. nr 18/. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Pan Grzegorz Zwarycz 

przedstawił opinię komisji – pozytywna (5 „za”). 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

 

➢ Uchwała nr XXXII/230/2021 – załącznik 18a. 

Ad. 19. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika uchwały nr XXX/204/2021 Rady 

Powiatu Nowosolskiego z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2021 /zał. nr 19/. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały:  

 „za” – 9, 

 „przeciw” – 11, 

 „wstrzymuję się” – 0.  

Głosowało 20 radnych. Rada nie podjęła uchwały. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożył: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za”. 

Ad. 20. 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /zał. nr 20/. 
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Ad. 21.  

 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Radny Pan Mariusz Stokłosa: „Na terenie dawnego Dozametu funkcjonowała spółka 

Sfero, która zaległa z wypłatą świadczeń na rzecz swoich pracowników, zabezpieczeniem tych 

zaległych świadczeń był teren, czy nieruchomość należąca do spółki. Po pewnym czasie, po 

dłuższym czasie ta nieruchomość przeszła na własność Gminy Nowa Sól na podstawie decyzji 

Starosty Nowosolskiego na realizację inwestycji drogowej, budowa drogi gminnej łączącej 

rondo Dozametu z ulicą Brzozową. Z tego, co informuje Komornik Sądowy do powyższych 

roszczeń ma zastosowanie art. 895 kpc – wierzytelności dłużnika, należą mu się od Skarbu 

Państwa, czyli w tym wypadku od Starosty Nowosolskiego. Czy w związku z powyższym 

powiat nowosolski, według swojej wiedzy, czyli Zarząd chciałbym aby mi odpowiedział, ktoś 

z państwa z Zarządu, zobowiązany jest do wypłaty tych odszkodowań? Jeżeli tak, to chciałbym 

wiedzieć ile osób obejmuje to odszkodowanie, jaka to jest kwota. Prosiłbym o ustosunkowanie 

się do tego zapytania”. 

Ad vocem Starosta Nowosolski Pani Iwona Brzozowska przekazała, że z uwagi na 

złożoność zapytania, odpowiedź udzielona zostanie pisemnie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że zgodnie z zapisami ustawy 

o samorządzie powiatowym zapytania i interpelacje winny być składane na piśmie. 

Pan Mariusz Stokłosa odnosząc się do słów przedmówców poinformował, że rozumie 

złożoność zapytania oraz obowiązki ustawowe, prosi zatem o krótką odpowiedź na pytanie, czy 

ten temat znany jest Staroście.  

Odpowiadając Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że na tą chwilę nie zna tematu 

ale oczywiście zapozna się i pisemnie udzieli odpowiedzi. Poprosiła także o pisemne zapytanie, 

celem udzielenia precyzyjnej odpowiedzi. 

Radny Pan Przemysław Ficner: „Ja mam pytanie, bo wczoraj rozmawialiśmy na temat 

hałdy i tu sytuacja trochę analogiczna. Tłumaczyliście Państwo tą procedurę, że nie można 

wygasić trwałego zarządu, ponieważ tam są obciążenia, Pan Wicestarosta tłumaczył i to, że 

potem to przechodzi na Starostę – też Pani tłumaczyła. Wczoraj o tym rozmawialiśmy tylko  

w sprawie hałdy. To są dwa różne tematy, rozumiem? Chociaż procedura taka sama 

praktycznie, ok. Rozumiem, że to pytanie radnego i odpowiedź będą umieszczone w Systemie 

także inni radni też będą mogli zapoznać się z tym, tak?” 

Ad vocem Starosta potwierdziła, że zgodnie z procedurą, jeżeli zapytanie wpłynie  

w formie pisemnej zostanie ono wraz z odpowiedzią zamieszczone na BIP Starostwa 

Powiatowego w Nowej Soli. 

Wicestarosta Pan Waldemar Wrześniak nawiązując do spotkania, które odbyło się 27 

maja 2021 r. poinformował, że podczas niego informował w kwestiach hałdy, jaki jest zarys 

prawny, rozwiązania prawne wieczystego użytkowania, ponieważ są cztery podmioty, które 

takie prawo posiadają do terenu na którym znajduje się hałda i w tym przypadku powiat również 

jest wierzycielem wszystkich tych spółek z uwagi na zaległości prawa użytkowania 

wieczystego, m. in. spółka Sfero, która zalega z opłatami ponad 300 000, 00 zł. Natomiast  

w tej chwili toczy się postępowanie likwidacyjne, we Wrocławiu i z posiadanej wiedzy Urząd 

Skarbowy nie wyraża zgody na zakończenie likwidacji.          
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Ad. 22. 

 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski poinformował, że do Biura Rady 

wpłynęło stanowisko Rady Miejskiej Kożuchowa nt. zmiany przepisów prawa dotyczących 

rekultywacji, które zostanie przesłane radnym do wiadomości. 

Kolejno poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy, 

w dniu 27 maja 2021 r. szczegółowo przeanalizowano temat ochrony środowiska w Powiecie 

Nowosolskim. W spotkaniu uczestniczył przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska. Zarząd przedstawił plany działań w temacie hałdy odpadów niebezpiecznych. 

Wynikiem przedmiotowego spotkania była koncepcja radnych aby zwrócić się do Wojewody 

Lubuskiego Pana Władysława Dajczaka z wnioskiem o włączenie do programu najbliższej 

wizyty w Powiecie Nowosolskim, wizji lokalnej hałdy odpadów niebezpiecznych na terenie 

dawnego Dozametu oraz o intensyfikację działań zmierzających do rozwiązania problemu 

hałdy jako jednego z najważniejszych na terenie powiatu w dziedzinie ochrony środowiska. 

Jest to inicjatywa komisji ale jest prośba aby cała Rada Powiatu zdecydowała o jego 

skierowaniu. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

zgodził się ze słowami Przewodniczącego Rady. Ponadto poinformował, że podczas 

przedmiotowego posiedzenia komisji, Starosta informowała, że w zakresie Skarbu Państwa 

kompetencje posiada Wojewoda oraz jest organem, który może pomóc pozyskać środki, 

omówiła również agendę wcześniejszego spotkania z Wojewodą. Wstępnie otrzymaliśmy 

wsparcie, a że planowana jest wizyta Wojewody w Nowej Soli, warto aby zobaczył osobiście 

teren na którym znajduje się hałda, co pomoże w dalszym procedowaniu sprawy na innych 

szczeblach.  

Radny Pan Krzysztof Galreczyk wyraził obawy, czy wniosek do Wojewody przybliży 

powiat do rozwiązania problemu hałdy. Przytoczył słowa odpowiedzi, którą otrzymał od 

Starosty na wniosek, który skierował w tym temacie. Poinformował także o zapowiedziach 

Rządu nt. utworzenia funduszy, który ułatwi samorządom rozwiązywanie problemów z zakresu 

ochrony środowiska. Wskazał, że Starosta informowała o spotkaniu z Wojewodą w tym 

temacie, o przekazaniu wszystkich niezbędnych informacji, po tym należy wnioskować, że 

nadal monitoruje temat i kierowanie powyższego wniosku nie jest konieczne. Kończąc 

wypowiedź: „Niestety można odnieść wrażenie, że po wieloletniej bierności władz powiatu, 

winom za ewentualne skutki zaniechań wolelibyśmy obarczyć Rząd”. 

Pan Waldemar Wrześniak ad vocem do ostatniego zdania przedmówcy zaakcentował, 

że jakiekolwiek działania w tym temacie zainicjuje starosta to zawsze konsekwencje finansowe 

poniesie Wojewoda ponieważ zgodnie z przepisami prawa starosta wykonuje zadania z zakresu 

administracji rządowej w imieniu Wojewody. Natomiast rozliczenia finansowe, po złożeniu 

wniosku przez starostę musi dokonać Wojewoda. Reasumując koszty związane z likwidacją 

hałdy i tak poniesie budżet państwa. Zarząd zaraz po wizycie Starosty u Wojewody, wysłał 

pismo do Ministra Klimatu z prośbą o analizę i zaproponowanie rozwiązań, celem likwidacji 

hałdy. Wykonano również zarys prawny rozwiązań prawa użytkowania wieczystego  

i harmonogram czynności materialno – technicznych niezbędnych do złożenia pozwów  

w przedmiocie rozwiązania prawa użytkowania wieczystego. W momencie uzyskania 

kierunków rozwiązań rozpoczną się działania.  
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Pani Sylwia Wojtasik podkreśliła, że temat hałdy jest bardzo ważnym tematem dla 

mieszkańców powiatu, tym samym zaproponowany wniosek oceniała jako bardzo słuszny. 

Pani Iwona Brzozowska poinformowała, że Zarząd zaprosił Wojewodę ale termin  

i szczegóły tej wizyty jeszcze nie są uzgodnione.  

Głosowanie za przyjęciem wniosku:  

 „za” – 13, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 2.  

Głosowało 15 radnych. Rada przyjęła wniosek – zał. nr 21. 

Prośbę o odnotowanie głosu w protokole złożyli: 

o Pan Muszyński Zygmunt – „za” 

o Pan Paweł Zwolski – „za” 

o Pan Jarosław Intek – „za”. 

Pan Mariusz Stokłosa zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego o organizację kolejnej 

sesji w formie stacjonarnej.  

Przewodniczący przyjął prośbę i wyjaśnił, że forma sesji jest zależna od sytuacji 

epidemiologicznej. Następnie poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 11 czerwca, o godz. 

14:30 i będzie absolutoryjna w trybie hybrydowym. 

Na zakończenie Przewodniczący poinformował, że otrzymał pisemną informację od 

dotychczasowego Klubu Radnych KWW Wadim Tyszkiewicz, że od dnia 28 maja 2021 r. 

powstanie Klub Radnych Jacek Milewski. 

Ad. 23. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:40 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął XXXII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 

• Nagranie przebiegu XXXII sesji – załącznik nr 22 – płyta CD. 

 
protokół przygotowała: Patrycja Jastrzębska 

 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY POWIATU 

 

Jarosław Suski 


